
Protokół nr 12/15 

z posiedzenia Komisji Infrastruktury i Ochrony Środowiska 

odbytego w dniu 15 grudnia 2015 r.  

 

Kolejne posiedzenie komisji otworzył Pan Jan Szmuda – Przewodniczący Komisji, który 

powitał radnych oraz przybyłych gości.  

W dalszej kolejności stwierdził kworum niezbędne do obradowania i przedstawił 

zaplanowany na dzisiejsze posiedzenie porządek obrad, który przedstawia się następująco: 

 

1. Analiza założeń projektu budżetu gminy na 2016 r.   

2. Opracowanie planu pracy komisji na 2016 r.  

3. Sprawy bieżące i różne.  

 

Do przedstawionego porządku obrad nie zgłaszano uwag. Następnie Przewodniczący Komisji 

przystąpił do zatwierdzenia protokółu z poprzedniego posiedzenia. Do przedstawionego 

protokołu nie wnoszono uwag i został on przyjęty przez wszystkich członków komisji. 

 

Ad. 1  
Realizując pierwszy punkt obrad, komisja ponownie zapoznała się z przygotowanym przez 

Wójta Gminy projektem budżetu gminy na 2016 r. 

Do przedstawionego dokumentu radni nie zgłaszali żadnych uwag i został zaopiniowany 

pozytywnie.   

 

Ad. 2 

W tym punkcie obrad członkowie Komisji opracowali projekt planu pracy Komisji 

Infrastruktury i Ochrony Środowiska na 2016 r., który przedstawia się następująco:   

Lp. Termin Tematyka posiedzenia 

Osoby 

odpowiedzialne 

za 

przedstawienie 

zagadnienia 

1. styczeń 
1. Analiza stanu zwodociągowania gminy 

Kierownik RIK 
2. . Sprawy bieżące i różne. 

2. luty 

1. Ocena funkcjonowania stacji uzdatniania wody.  
Skarbnik Gminy 

Kierownik 

GZUK 

Kierownik RIK 

2. Analiza gospodarki zasobami dot. lokali 

mieszkalnych i użytkowych oraz gruntami należącymi 

do gminy.  

3. Sprawy bieżące i różne.  

3. marzec 
1. Podsumowanie akcji zimowego utrzymania dróg  Kierownik 

GZUK 2. Sprawy bieżące i różne 

4. kwiecień 

1. Rozpatrzenie sprawozdania z wykonania budżetu 

gminy za 2015 rok.  
Kierownik 

GZUK 
2. Przyjęcie harmonogramu utwardzania dróg gminnych 

w roku 2016 – posiedzenie wyjazdowe.  

3. Sprawy bieżące i różne 

5. maj 

1. Analiza funkcjonowania w gminie znowelizowanej 

ustawy o utrzymaniu czystości i porządku w gminie.  Kierownik RIK 

Kierownik 

GZUK 

2. Analiza wysokości zaproponowanych taryf za 

dostarczenie wody i odbiór odpadów 

3. Sprawy bieżące i różne.  



6. czerwiec 

1. Zapoznanie się z problematyką leśną i łowiecką.  

Kierownik RIK 
2. Sprawy bieżące i różne. 

7. wrzesień 
1. Zapoznanie się z funkcjonowaniem GZUK.  Kierownik 

GZUK 2. Sprawy bieżące i różne. 

8. październik 

1. Analiza działań gminy związanych z ochroną 

środowiska oraz omówienie funkcjonowania w naszej 

gminie „ustawy śmieciowej”.  
Kierownik RIK 

2. Sprawy bieżące i różne. 

9. listopad 

1. Analiza założeń projektu budżetu gminy na 2017 r.  
Skarbnik Gminy 

Kierownik 

GZUK 

2. Zapoznanie się i ocena funkcjonowania oczyszczalni 

ścieków w Widawie i Ligocie.  

3. Sprawy bieżące i różne. 

10. grudzień 

1. Zaopiniowanie projektu budżetu gminy na 2017 r.  

Skarbnik Gminy 

Kierownik 

GZUK 

2. Opracowanie planu pracy komisji na 2017 r.  

3. Ocena stanu przygotowania GZUK do akcji 

zimowego utrzymania dróg. 

4. Sprawy bieżące i różne. 

 

Ad. 3 

W tym punkcie obrad jako pierwszy głos zabrał radny Graczyk, który oznajmił, 

że mieszkańcy sygnalizują, iż kierowca autobusu szkolnego zabrania uczniom szkoły 

zawodowej korzystania z tego transportu.  

W związku z powyższym na posiedzenie została zaproszona Pani Edyta Bulniak – Bąk – 

pracownik UG (referat oświaty), która odnosząc się do powyższego oznajmiła, że zgodnie 

z obowiązującymi przepisami, gmina nie ma obowiązku zapewnienia dowozu i odwozu 

do szkół dzieci ponadgimnazjalnych, ale podchodząc do tematu praktycznie, to nic nie stoi na 

przeszkodzie, aby ta młodzież korzystała z autobusu szkolnego.  

Kolejno głos zabrał radny Jaros, który pytał, czy w tym roku są inne ustalenia dot. Wigilii dla 

osób samotnych. Kontynuując oznajmił, że w latach poprzednich z m. Józefów zapraszane 

były na wigilię 4 samotne Panie, a w tym roku, zdaniem Pani sołtys skorzystać może tylko 

jedna osoba.    

Następnie radny Graczyk pytał, czy w umowie najmu mieszkania komunalnego są zawarte 

zapisy związane z wymogiem fizycznego zamieszkiwania, czy można płacić czynsz, blokując 

mieszkanie, a nie zamieszkiwać go.  

W temacie głos zabrał radny Barwaśny, który stwierdził, że znane mu są przypadki, gdzie 

lokator wyjechał za granicę kraju, ale w dalszym ciągu jest lokatorem mieszkania 

komunalnego. 

Wobec powyższego zaproszono na posiedzenie Panią Agnieszkę Leopolska – Kierownika 

GOPS i Panią Longinę Oleszczuk – Sekretarza Gminy.  

Pierwsza głos zabrała Pani Sekretarz, która odnosząc się do tematu wynajmu mieszkań 

komunalnych oznajmiła, że umowa zawiera zapis mówiący, że jeżeli lokator systematycznie 

opłaca ustalony czynsz, nie można zerwać zawartej umowy. Kontynuując Pani Sekretarz 

dodała, że trzeba dokładnie zapoznać się z problematyką wynajmu mieszkań komunalnych 

poprzez analizę przepisów szczegółowych i ewentualnie zastanowić się nad zmianą umów.  

W toku dalszego posiedzenia głos zabrała Pani Kierownik GOPS, która ustosunkowała się do 

tematu poruszonego przez radego Jarosa i oznajmiła, że założeniem zorganizowania Wigilii 

dla samotnych było zaproszenie tych mieszkańców, którzy rzeczywiście są samotni i nie mają 

rodziny, ale w drodze wyjątku, mając na uwadze różne sytuacje życiowe, zapraszamy też 

osoby, które teoretycznie posiadają rodzinę.  

 



W związku z wyczerpaniem tematyki zaplanowanej na dzisiejsze posiedzenie, Pan Jan 

Szmuda – Przewodniczący komisji podziękował za udział w spotkaniu i zakończył obrady. 

Na tym protokół zakończono. 

Protokołowała: 

Emilia Konieczna 

                                                                                                   Przewodniczący Komisji 

 Infrastruktury i Ochrony Środowiska 

                                                                                        Jan Szmuda 


